



TO: PARENT/GUARDIAN

FROM: YIS ADMINISTRATION

SUBJECT: KET & PET Speaking + Listening + Reading & Writing Examination: Dates & Overview (Grades 5, 6, 7, 8)

DATE: 30th OF MARCH, 2014

Dear Parent/Guardian,

We hope this finds you well.

It is Yusr International School's utmost pleasure to inform you that our students of grades 5, 6, 7, and 8 will be sitting for University of Cambridge English Language examination between April 20 and April 28. This mandatory examination is not part of your child's school report card. However, it is part and parcel of our plans to have all our students sit for a diagnostic examination to check on their English Language performance and improvement in the four skills: Speaking, Listening, Reading, and Writing. Following that, our students will be certified from the University of Cambridge as qualified English speakers, God willing!

At **one phase**, your child (grades 5, 6, 7, 8) will be taking the **Speaking Component** of the test at a convenient, Cambridge-decided time **between Sunday, April 20 and Monday, April 28, 2014 during the regular school day**. As easy as it is, the Speaking component is a 10-to-12-minute examination whereby your child, in pairs with another child, is exposed to two situations: one in which s/he has to give his/her personal information (name, nationality, etc.) to the Speaking Examiner (one of our staff members), and another part in which your child has to talk to the Speaking Examiner and/or other candidate (his/her pair partner) in the presence of the Speaking Examiner. That's it, as easy as that! You can also log onto www.cambridgeenglish.org (go to: Exams and Qualifications → General English and for Schools) for further details about all the test components should you want to. We have also posted samples of the full exams on our school website www.yusr.edu.sa. Again, as this is a diagnostic test, no preparation is required on your behalf.

What's required at this phase is that you kindly make sure that your child be in school building on these days at 7:30 a.m. sharp (not late even for a few minutes) so you allow us time to put him/her to the proper setting before conducting his/her 10/12 minute Speaking examination component.

As for the **other phase** components (**Listening + Reading + Writing**), our grades 5, 6, 7, and 8 children will be sitting for these tests on **Thursday, April 24, 2014**. You will also need to make sure that your child is NEVER absent on this day so as to avoid denying him/her the certificate from University of Cambridge. During the first two weeks of April, our certified Cambridge Examiners (from our staff) will be doing the proper orientation and preparation for your child as regards Speaking, Listening, Reading, and Writing components. All that you need to do is boost your child's morale for excellent work in examination, making him/her well aware that this examination is meant to get him/her a certificate and language proficiency attestation from one of the most renowned universities. So s/he has to stay at ease and enjoy the experience, doing his/her best to display his/her utmost English language potentials.

Should you have any query, you are most welcome to contact us at **Esol.bulats@yusr.edu.sa** We will make sure we address any concern of yours.

Thank you for allowing your child to be a part of this remarkable, prospective event. We promise you much more in store!



السادة أولياء أمور طلبة الصفوف الخامس والسادس والسابع والثامن بمدارس اليسر العالمية ،
السلام عليكم،

أنه لمن دواعي سرور مدرسة اليسر العالمية أن تزف لكم خبر اقتراب المرحلة الأولى من اختبارات جامعة كامبردج للغة الانجليزية، وذلك لطلابنا في صفوف الخامس (5) والسادس (6) والسابع (7) والثامن (8). على الرغم من أن هذا الاختبار لن يحتسب في بطاقة التقييم العام لولادكم فهو جزء أساسي من خططنا الهادفة لتقييم أداء وقدرات جميع طلابنا في المهارات الأربعة للغة الانجليزية وهي: المحادثة والاستماع والقراءة والكتابة. يتلو ذلك حصول الطلاب على شهادة كفاءة في تحدت وقراءة وكتابة اللغة الانجليزية من جامعة كامبردج. وان ذلك لمن أسعد أبناء اليسر لكم لعام 2014!

سيخضع ولدكم (في صفوف الخامس (5) والسادس (6) والسابع (7) والثامن (8)) **لمرحلة اختبار المحادثة** في اي يوم تحدده كامبردج ما بين يوم **الاحد 20 ابريل ويوم الاثنين 28 ابريل** خلال دوام المدرسة الرسمي.

مدة اختبار المحادثة عشر الى اثني عشر دقائق مقسمة الى قسمين ويطلب فيها من ولدكم ومعه أحد زملاءه أن:

- يقوم باعطاء معلوماته الشخصية (الاسم، الجنسية، الخ..) شفهيًا للمشرف على الاختبار (في القسم الأول)
- يخاطب المشرف وزميله باللغة الانجليزية بحضور المشرف بالطبع (في القسم الثاني)

وهكذا ببساطة ينتهي اختبار المحادثة.

بالنسبة للمرحلة الأخرى (الاستماع والقراءة والكتابة)، سيخضع طلابنا في الخامس (5) والسادس (6) والسابع (7) والثامن (8) لهذه الاختبارات يوم **الخميس الموافق 24 ابريل 2013**.

المطلوب أن يتواجد ولدكم-ابنتكم في المدرسة في الايام المحددة اعلاه كلها في تمام الساعة السابعة والنصف صباحًا وعدم التغيب تجنبًا لحرمانه-ا من نيل شهادة جامعة كامبردج. يرجى عدم التأخر اطلاقًا (ولو لدقائق) لتتمكن من ارشاد ولدكم-ابنتكم الى المكان المناسب لخضوعه-ا للاختبارات.

ويمكنكم زيارة الموقع الالكتروني للمزيد من المعلومات حول أي من المهارات الأربعة للاختبار:

www.cambridgeenglish.org

(Exams and Qualifications → General English and for Schools)

كما اننا قد حملنا نماذجًا من هذا الاختبار على موقع المدرسة للاطلاع ان احببت ان هذا الاختبار انما هو تشخيصي وليس بتحضير.

www.yusr.edu.sa

في الاسبوعين الاولين من شهر ابريل 2014 سيقوم المشرفون على الاختبارات (من موظفينا) -خلال الدوام المدرسي الاعتيادي- بإرشاد وتعريف ولدكم/ابنتكم على مكونات اختبارات كامبردج المزمع اجراؤها. كل ما عليكم فعله هو تشجيع ولدكم/ابنتكم ورفع معنوياته-ا ليقدّم أفضل ما لديه-ا في هذا الاختبار، واحاطته-ا علمًا أن هذا الاختبار انما هو فرصة للاستحصال على شهادة كفاءة من جامعة معروفة دوليًا. لذلك عليه-ا ان يتسم بالثقة وأن يستمتع بهذه التجربة ويقدم أفضل ما لديه-ا ليظهر مدى قدرته-ا وكفاءته-ا في اللغة الانجليزية. وفي حال وجود اي استفسار عن هذا الاختبار ندعوكم للتواصل معنا على (Esol.bulats@yusr.edu.sa) لنجيب عن أي أسئلة قد تكون لديكم.

نشكركم على دعمكم مشاركة ولدكم/ابنتكم في هذا الحدث المميز والمرتبب... وفي جعبتنا لكم من الخير المزيد.

وتمنياتنا للجميع بالتوفيق.